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Geachte raadsleden,
Ik wil graag iets bij U onder de aandacht brengen, n.l de reclameborden en
zuilen enz in de stad.
De stad is een publieke ruimte waar mensen elkaar kunnen ontmoeten en daar
hoort in mijn optiek geen opdringerige reclame te staan. De stad wordt er ook
zoveel mooier van!!
De reclame probeert ons manipulatief te verleiden om dingen te kopen die we
niet nodig hebben.
Om de wereld te verbeteren moet o.a. ook de onnodige consumptie verminderen.
Ik hoop dat u in deze tijd een moment kunt vinden om de uitzending van
Tegenlicht van de VPRO van 26 april te bekijken.
Een zeer interessante uitzending, en hoe mooi zou het zijn als Zwolle de eerste
stad in Nederland zou zijn die de reclame in de stad verbied.
Dit in navolging van de stad Grenoble waar de politiek al dit moedige besluit
heeft genomen. Niet in discussie met iedereen en de bedrijven, nee gewoon een
verbod zoals dat in Grenoble gebeurd is.
Natuurlijk loopt de stad dan inkomsten mis, maar in Grenoble is dat 0,1-0,3 %
Daar in tegen wordt er ook veel bespaard.
Er komen ook steeds meer digitale reclame zuilen en die energie kosten kunnen
we besparen. Ook na sluitingstijd de reclame verlichting aan de winkelpanden zelf
bespaart energie en de stad wordt er veel mooier van.
Ik hoop dat u serieus dit voorstel eens wilt bekijken en bespreken.
Ik als inwoner van Zwolle zou er trots op zijn en dit wereldwijd onder de
aandacht willen brengen.
Alvast bedankt voor uw tijd.
Veel wijsheid toegewenst !

Groeten Lucia Schoenmaker
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